



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong 香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110
Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P20092

Life-wide Learning & Support Program

Additional Reimbursement & 2nd Phase Reimbursement

「全方位學習及支援計劃」特別津貼及第二期津貼發放事宜

Due to the COVID-19 pandemic, many families are facing relatively higher financial pressure when it comes to arranging life-wide learning activities for children. A decrease in the number of school activities allows the school to allocate more resources to alleviate financial burden on parents of students in the captioned program. The school has planned to provide a special subsidy for eligible applicants. The amount of subsidy received by each eligible student is to be determined by the student's level of assistance assessed in The School Textbook Assistance Scheme and the amount not being approved in the 1st Phase reimbursement of the support program. It should be noted that this one-off subsidy will be issued together with the 2nd phase subsidy by cheque or cash on 22/6/2021. With this additional subsidy, parents are encouraged to arrange more extra-curricular activities to enhance students' all-round development.

鑑於受疫情衝擊，學生家庭經濟承受沉重壓力，對學生參與全方位學習活動亦可能受到負面影響。本年度校內活動減少，「全方位學習及支援計劃」津貼金額相對充裕，為減輕家庭經濟壓力並善用資源，計劃將為合資格家庭提供特別津貼，津貼額按資助資格及學生於第一期申請及批核金額之差額釐定。另外，特別津貼將連同計劃的第二期津貼款項以支票或現金形式一併於 22/6/2021 發放。是次安排乃疫情下特別作出一次性補助，非恆常措施。本校瞭解學生需要，冀此安排能鼓勵學生即使在疫情下仍能保持積極學習態度，家長善用資助與子女一同規劃全方位學習活動。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長
21st June 2021 二零二一年六月二十一日



Reply Slip 回條

P20092

I acknowledge the receipt of the above captioned circular concerning the "Life-wide Learning & Support Program – Additional Reimbursement & 2nd Phase Reimbursement".

本人經已知悉 貴校來函有關「全方位學習及支援計劃」特別津貼及第二期津貼發放」事宜。

Name of Student 學生姓名：_____

Class 班別：_____ CSNO 班號：_____

Name of Guardian 監護人姓名：_____

(Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署：_____

Date 日期：_____